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Jaaroverzicht “Les boules fleuries” 
 
INLEIDING 
De start van 2022 was niet zo geweldig, omdat heel Nederland in lockdown zat. 

Gelukkig kon er toch nog heel voorzichtig gespeeld worden met de nodige voorzorgs-

maatregelen zoals vaccinatiebewijzen, handen ontsmetten, mondkapjes op, afstand 

houden, kantine dicht enz. In februari kwam enige verruiming in de maatregelen zodat 

we het normale boulen langzamerhand weer ter hand konden nemen. De interne 

competities konden zelfs weer opgestart worden.  

Ook de oorlog in Oekraïne had dit jaar gevolgen voor Les boules fleuries. De energie-

prijzen zijn vanwege deze oorlog vanaf de zomer dermate omhoog geschoten dat aan 

een contributieverhoging voor het jaar 2023 geen ontkomen meer aan was. De leden 

werden ook dit jaar met nieuwsbrieven van de voorzitter op de hoogte gehouden. 

 

ALGEMEEN 
De nieuwjaarsreceptie kon ook dit jaar niet plaatsvinden in verband met de Covid-19 

pandemie en dus afstand houden geboden werd. 

De Algemene Ledenvergadering werd vanwege deze pandemie uitgesteld tot 22 

maart. Er waren 50 leden aanwezig. In deze vergadering werd afscheid genomen van 

Jan van Vliet als penningmeester. Hij werd benoemd tot erelid van Les boules fleuries. 

Ook werden Wim en Joke Wubbe, Paula van de Loo, Peter Dijkman en Harry Dijkman in 

het zonnetje gezet omdat zij 25 jaar lid zijn. 

De basisschool Klarinet was op vrijdag 22 april met 60 kinderen bij ons te gast om de 

Koningsspelen te spelen. Deze spelen werden door Frans Snaar gecoördineerd. 

In dit voorjaar werden weer clinics georganiseerd op drie achtereenvolgende 

zondagen: 24 april en 1 + 8 mei. Dit om de naamsbekendheid te vergroten en wellicht 

nieuwe leden aan te trekken. 

De familiefietstocht van de 50-jarige HDV werd gehouden op zondag 12 juni.  

Er werd op 8 verschillende plekken gestart, waaronder ons Boulodrôme.  

Bij deze familiefietstocht was het de bedoeling dat er onderweg gedurende ½ uur wat 

gedaan werd. Op onze accommodatie was dat natuurlijk boulen op onze goed 

geprepareerde buitenbanen. De organisatie was in handen van Frans Snaar en Teun 

van der Plas met ondersteuning van veel vrijwilligers van onze club.  
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De medewerkersdag werd voor het eerst in de zomer gehouden, namelijk op zaterdag 

3 juli. Het tijdstip, zo midden in de zomer, is bij iedereen goed in de smaak gevallen. 

Kans op mooi weer, lekker buiten spelen, op het terrasje met een hapje en een drankje 

enz. Het programma was een combinatie van BBB (boulen, bingo en buffet). Boulen 

deden we natuurlijk lekker buiten, bingo deden we voor het eerst met een eigen bingo-

apparaat. Daarna werden we getrakteerd op een voortreffelijk buffet, dit keer verzorgd 

door Dragon Town. Ook de sponsors en de adverteerders werden dit keer uitgenodigd. 

We kunnen terugkijken op mooie zomermaanden, waar veelvuldig gebruik werd 

gemaakt van onze accommodatie.  Ook de Wedstrijdcommissie deed een duit in het 

zakje door veel toernooien in deze periode te organiseren. We denken dan aan de Kom 

Mee toernooien, het Quatorze Juillet toernooi, het Zomaer toernooi, de Midzomeravond 

toernooien, de sponsortoernooien (van Dongen, Mokka en Baaij) en de ontmoetings-

avonden, die overigens elke laatste vrijdagavond van de maand plaats vonden. 

Sinds september heeft Les boules fleuries een eigen Facebook-pagina! 

Jes Strang heeft het initiatief genomen om een Facebookpagina op te zetten.  

Het is een besloten pagina geworden. Dat wil zeggen dat uitsluitend eigen leden lid 

kunnen worden. Jes Strang is de beheerder van deze Facebook-pagina samen met Arie 

Imthorn, die ervoor moet waken dat alleen eigen leden zich kunnen aanmelden.  

De leden kunnen berichten plaatsen en lezen, foto’s plaatsen en bekijken, oproepen 

doen enz. Ook kunnen verslagen en uitslagen van verschillende toernooien en de NPC 

op deze pagina geplaatst worden. 

Het Bestuur is uitermate tevreden over het verloop van het HDV-toernooi van zondag 

25 september. Onder schitterende weersomstandigheden en in een bomvolle 

accommodatie werd het een mooi toernooi. De prima organisatie van de Wedstrijd-

commissie met behulp van de vele vrijwilligers hebben daar zeker aan bijgedragen.  

Vanwege de voorgenomen contributieverhoging in 2023 was een extra Algemene 

Ledenvergadering noodzakelijk. Deze werd gehouden op 1 november. 71 leden waren 

daarbij aanwezig. In deze vergadering werd de voorgestelde contributieverhoging 

aangenomen. Ook de toevoeging van de term “lid van verdienste” in de Statuten en het 

Huishoudelijk Reglement kon op de goedkeuring van de leden rekenen. Omdat Les 

boules fleuries dit jaar 30 jaar bestaat werd een klok (met omlijsting, ontworpen door 

Koos van Dijk) in de hal door de beide ereleden onthuld.  

 

ORGANISATIE 
Het Bestuur heeft in 2022 wat wijzigingen ondergaan. Huug Tielemans is nog de 

huidige voorzitter, Arie Imthorn is secretaris geworden in plaats van Marian Nederlof, 

Marian is penningmeester geworden in plaats van de scheidende Jan van Vliet en Koos 

van Dijk is bestuurslid Accommodatiebeheer gebleven. Taco Ringma heeft zich in 

november uit het Bestuur teruggetrokken, zodat het bestuurslid Wedstrijdzaken vanaf 

dat moment vacant is en daarmee ook de functie van vicevoorzitter. Er vonden dit jaar 

10 officiële bestuursvergaderingen plaats. Rob van der Zwet was lid van de 

continuïteitscommissie. 
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De Commissie Wedstrijdzaken bestond uit Taco Ringma (voorzitter), Ron Heus, Nita 

Schutter, Cees Vesseur en Rob de Kruijff. Leonie van Engelen maakte in oktober haar 

opwachting terwijl Taco Ringma zich in november teruggetrokken heeft. Frans Dames 

heeft de Commissie Wedstrijdzaken vanaf december versterkt. De functie van voorzitter 

is overgenomen door Nita Schutter. 

De Kantinecommissie is al aardig uitgedund en bestond uit Huug Tielemans 

(voorzitter), Marianne Distelbrink, Yvonne Heus en Ed Bennis. Wim Wassenaar is 

gestopt met de inkoop; Ed Bennis heeft het van hem overgenomen. Hij doet nu de 

inkoop voor de kantine samen met Frans Arrachart. Rina Weijers maakte de roosters 

voor de barmedewerkers.  

Het technisch en bouwkundig onderhoud werd wederom geleid door Koos van Dijk 

met z’n vaste medewerkers Gerard Arrachart (1) en Peter van Dijk.  

De groenvoorziening werd verzorgd door Bert van der Poel, Arie Imthorn en Frans 

Arrachart terwijl Paul Meeuwissen in september deze club kwam versterken. Hans-Peter 

Lindhout leverde als vanouds de dahlia’s.  

Frans Dames, Rob de Kruijff en Peter Koome verzorgden het vloerenonderhoud.  

De binnen- en buitenbanen werden onderhouden door Peter van Dijk, Peter 

Bisschops en Nico Warmerdam. De binnen- en buitenbeglazing werd 

schoongehouden door Rina Weijers, Alie Bisschops, Marga van der Poel, Frans van der 

Kraan, Nel Arrachart en Ina Arrachart. Koos van Dijk zorgde ook voor het rooster van 

de 24 interieurverzorgers. Dit klinkt veel, maar als je nagaat dat het sanitair en het 

entreegebeuren twee keer per week worden schoongehouden, is deze groep aan de 

magere kant. Het wordt steeds moeilijker om voldoende vrijwilligers hiervoor te vinden.  

De Public Relations werd verzorgd door Frans Snaar als redacteur van het clubblad en 

de website. Het clubblad werd elke twee maanden door vele vrijwilligers rondgebracht. 

Frans Snaar maakte ook de foto’s bij het merendeel van de toernooien en wedstrijden 

die plaats vonden. Kor Middel was verantwoordelijk voor het technisch gedeelte van de 

website. Jes Strang startte in 2022 met Arie Imthorn een Facebook-pagina. 

Ook een vorm van Public Relations waren de clinics die werden georganiseerd om 

nieuwe leden te werven. Frans Snaar verzorgde met Frans Dames, Peter Koome en 

Koos van Leeuwen deze clinics.  

Voor leden die zich willen bekwamen in deze Jeu de Boules sport waren ook in 2022 de 

trainingsavonden die werden geleid door Frans Snaar en Frans Dames. Zij leerden 

ons de fijne kneepjes in de Basistrainingen en de Inloop-trainingen. 

Als je wat te vieren had of je had een familiefeestje kon je ook in 2022 terecht bij Jan 

van Vliet. Hij was de contactpersoon van deze clinics, terwijl Frans Snaar en Peter 

Bisschops de vaste instructeurs waren bij deze clinics. 

Marga van der Poel zorgde in het kader van Lief en Leed voor de kaarten aan 

langdurig zieken. Huug Tielemans had de zorg voor boeketten bij overlijden.  

De maandelijkse speelavonden van de Zevensprong waren ook in 2022 een groot 

succes. Veel van onze leden waren daarbij als vrijwillige begeleider van de partij onder 

leiding van Frans Snaar. 

Voor bijzondere toernooien, zoals het Jokertoernooi, Tridotet en de pas gestarte 

Eeuwige Roem toernooi stond André Distelbrink borg.  
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Carla Weijers zorgde weer als van oud voor de vuile was, terwijl Adèle Zumbrink, Alie 

Zirkzee en Nel Arrachart voor de mooiste kerststukjes zorgden. 

 
LEDEN 
Het ledental was in 2022 teruggelopen van 241 leden naar 231 leden. Er zijn 20 leden 

bijgekomen en er hebben 28 leden hun lidmaatschap opgezegd. De oorzaak daarvan 

ligt voornamelijk in gezondheidsredenen en lichamelijk ongemak, soms zijn mensen 

verhuisd. Er zijn in 2022 2 leden overleden: Sina Warmerdam en Aly van Steijn. 

 

ACOMMODATIE 
Er waren grootste plannen om de handdrogers in de toiletten te vervangen door 

volautomatische was- en droogcombinaties, twee stuks in het herentoilet en één stuks 

in het damestoilet. Hoewel we in een ver stadium waren deze investering voor te leggen 

aan de leden heeft het Bestuur besloten dit plan voorlopig in de ijskast te zetten omdat 

het om een vrij hoge investering gaat. 

Wederom is er een boom op onze accommodatie gevallen met de nodige schade aan 

de speelhal. Hoewel we uiteraard verzekerd zijn tegen stormschade draaien we wel op 

voor het eigen risico. Omdat de bomen langs de Gerard Doustraat gemeente-eigendom 

zijn en sommige in bedenkelijke staat verkeren hebben we de gemeente daarop 

aangesproken. Uiteindelijk is in november één boom verwijderd. 

Er zijn zwarte golfplaten dakpansgewijs op de container achter de kantine 

aangebracht. De bladeren die op de oude golfplaten vielen veroorzaakten een 

opeenhoping van vuil. Het dakje heeft nu een punt gekregen en daaronder kunnen 

palen opgeborgen worden. 

 

SLOT 
Het jaar 2023 gaat een heftig jaar worden met veel veranderingen en uitdagingen.  

In de Algemene Ledenvergadering zal het Bestuur haar beleidsvoornemens voor het 

jaar 2023 kenbaar maken. Met ondersteuning van ‘De Groene Club’ (een club die 

adviezen geeft aan sportclubs om energiezuinige maatregelen te nemen) zullen we het 

hoofd moeten bieden aan de stijgende energieprijzen. Met een nieuwe voorzitter, 

uitbreiding van het Bestuur en enthousiaste leden gaat dat zeker lukken! 

 
Lisse, 21 februari 2023 

Arie Imthorn (secretaris) 
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